
Protokół z XLVII  

Absolutoryjnej Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada  

z dnia 23 czerwca 2022 roku 

XLVII Sesja Rady Gminy Iłowo – Osada została przeprowadzona w dniu 23 czerwca 2022 r. w 

sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Iłowie – Osadzie pod przewodnictwem 

Przewodniczącej Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresy Świątkowskiej. 

  Obrady rozpoczęto 23 czerwca 2022 roku o godzinie 13:20 ( z opóźnieniem ze względu na 

problem techniczny), a zakończono o godzinie 15:35 tego samego dnia. 

 Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych zgodnie 

 z załączoną listą obecności.  

 Ponadto w sesji udział wzięli:  

pan Sebastian Cichocki – Wójt Gminy, 

pani Mirosława Tyszko – Sekretarz Gminy, 

pani Teresa Wiecińska – Skarbnik Gminy, 

 pan Piotr Wilgowicz – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

 w Iłowie-Osadzie, 

 pani Barbara Berg – Kierownik Referatu Edukacji, Zdrowia, Kultury, Sportu i Promocji, 

 pan Arkadiusz Masiak – Kierownik Posterunku Policji  w Iłowie-Osadzie, 

pani Joanna Bartkowska – Pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych, 

pani Beata Biernacka – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Narzymiu, 

pani Agnieszka Wróblewska – wz. Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej w Iłowie-Osadzie, 

pani Anna Rycombel – Kierownik Referatu Inwestycji, Rozwoju i Zamówień publicznych, 

pani Monika Iwańska – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Iłowie-Osadzie, 

pani Halina Engelard – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Iłowie-Osadzie, 

pani Katarzyna Kowalska – Podinspektor ds. edukacji, zdrowia i pozyskiwania środków 

pozabudżetowych,  

oraz sołtysi. 

Przebieg sesji. 

Ad. pkt. 1  

Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy pani Teresa Świątkowska, która powitała 

radnych, zaproszonych gości, pracowników  urzędu  gminy oraz wszystkich, którzy oglądają sesję za 

pośrednictwem mediów. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że ustawowy skład 

radnych wynosi – 15 tu radnych, obecnych na sesji – 15  – tu radnych zgodnie 

z załączoną listą obecności i stwierdziła quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 



Kolejno Przewodnicząca Rady odczytała informację dotyczącą transmisji obrad Rady. (Informacja 

stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt. 2  

Przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodnicząca Rady Gminy pani Teresą Świątkowska poinformowała, że na wniosek 

Wójta Gminy zostaje wprowadzony do porządku obrad projekt uchwały w sprawie: określenia 

średniej ceny paliwa w gminie Iłowo-Osada na rok szkolny 2022/2023 i poinformowała,  

że powyższy projekt uchwały zostaje wprowadzony jako punkt 11 porządku  i tym samym 

kolejne punkty porządku ulegają przesunięciu. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy 

przeprowadziła głosowanie w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad jako punkt 11 

projektu uchwały w sprawie: określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Iłowo-Osada 

na rok szkolny 2022/2023. ,,Za” wprowadzeniem do porządku obrad punktu 11 pn.: Podjęcie 

uchwały w sprawię : określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Iłowo-Osada na rok 

szkolny 2022/2023 głosowało – 15 – tu radnych. Zmiana porządku obrad została przyjęta 

jednogłośnie. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad po zmianach 

 i przeprowadziła głosowanie w sprawie: przyjęcia nowego porządku obrad. ,,Za” przyjęciem 

nowego porządku obrad głosowało – 15 – tu radnych. Nowy porządek został przyjęty 

jednogłośnie. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad został przyjęty w brzmieniu:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 

 2 czerwca 2022 r.  

4. Prezentacja inwestycji zrealizowanych w 2021 roku. 

5. Raport o stanie Gminy Iłowo-Osada za rok 2021: 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 

b) debata nad raportem, 

c) podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada wotum 

zaufania. 

6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za 2021 rok:  

a) wystąpienie Wójta Gminy, 

b) Wystąpienie Skarbnika Gminy, 

c)  Wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy, 



- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Iłowo-Osada sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Iłowo-Osada za 2021 

rok. 

d) dyskusja,  

e) podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

7. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Iłowo-Osada za 2021 rok: 

a) Wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej,  

b) Wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie zaopiniowania 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Iłowo-Osada w spawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Iłowo-Osada za 2021 rok, 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada absolutorium 

z wykonania budżetu Gminy za 2021 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie:  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

 Iłowo-Osada na lata 2022-2030. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: zasad przyznawania i wypłacania diet sołtysom. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie 

Iłowo- Osada na rok szkolny 2022/2023. 

12. Informacja Wójta Gminy Iłowo-Osada z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Iłowo-Osada o działaniach       

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

14. Sprawy bieżące. 

 15.  Zamknięcie sesji. 

Ad. pkt. 3 

 Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia  2 czerwca 2022 r.  

          

 Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska zwróciła się  

do radnych w sprawie przyjęcia protokołu z  XLVI Sesji Rady Gminy 

 Iłowo-Osada z dnia 2 czerwca 2022 r. i poinformowała, że protokół został sporządzony przez 

pracownika obsługującego Radę Gminy i był do wglądu. Następnie Przewodnicząca Rady 

Gminy zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za przyjęciem protokołu z XLVI Sesji 



Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 2 czerwca 2022 r.? ,,Za” przyjęciem  protokołu z XLVI Sesji 

Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 2 czerwca 2022  r. głosowało – 15 – tu radnych. Protokół 

został przyjęty jednogłośnie.  Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Ad . pkt. 4  

Prezentacja inwestycji zrealizowanych w 2021 roku. 

 Głos zabrał pan Sebastian Cichocki Wójt Gminy, który przedstawił film, w którym 

zaprezentował inwestycje zrealizowane w 2021 roku  oraz omówił szczegółowo każdą 

 z zaprezentowanych inwestycji. 

Ad. pkt. 5. 

Raport o stanie Gminy Iłowo-Osada za rok 2021. 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 

b) debata nad raportem, 

c) podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada wotum 

zaufania. 

a) Wystąpienie Wójta Gminy 

W związku z tym, że Wójt udzielił wyczerpującej wypowiedzi w punkcie 4 w tym punkcie nie 

zabrał głosu. 

b) Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada zwróciła się do radnych zachęcając do dyskusji 

w sprawie Raportu o stanie Gminy. 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Dorota zwróciła się do 

Wójta z pytaniem: jak gmina radzi sobie z kosztami utrzymania oświaty? Wójt Gminy pan 

Sebastian Cichocki zaproponował, żeby na to pytanie odpowiedziała pani Skarbnik bądź pani 

Kierownik Referatu Oświaty, które znają sytuację finansową na bieżąco. Głos zabrała pani 

Teresa Wiecińska Skarbnik Gminy, która powiedziała, ze zadania z zakresu oświaty są 

zadaniami własnymi gminy i dodała, że gmina musi te zadania realizować beż względu na 

koszty. Następnie pani Skarbnik dodała, że zadnia z zakresu oświaty są jednymi 

 z największych zdań i dodała, że realizując powyższe zadania gmina zabiega o to, aby te 

koszty minimalizować. Potem Skarbnik dodała, że tak jak wspomniał wcześniej pan Wójt 

gmina zabiega o  różnego typu środki np.: na doposażanie poprzez realizację projektów, czy 

to ze środków unijnych. Kolejno Skarbnik dodał, ze z budżetu gminy w poprzednim roku do 

oświaty dołożono kwotę 2.744.425,00 zł, natomiast w roku bieżącym gmina musi dołożyć do 

tego zadania kwotę 3.816.287,00 zł. Po wypowiedzi pani Skarbnik Teresy Wiecińskiej 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Dorota Kacperowska zadała kolejne pytanie, czy 

będzie planowane w przyszłości  takie same przejście na ulicy Wyzwolenia w Iłowie-Osadzie 

jakie jest przy szkole w Białutach? Wójt odpowiedział, że te nowoczesne urządzenia, które 

zostały zamontowane w sołectwie Białuty cieszą zainteresowaniem ze strony mieszkańców, 

gmina jest na etapie projektowania zatok przy szkole podstawowej w Iłowie-Osadzie, w tym 

miejscu jest bardzo niebezpiecznie. Zostało wystosowane również pismo z prośbą 



 o uwzględnienia w tym projekcie montażu Aktywnego przejścia dla pieszych na ulicy 

Wyzwolenia w Iłowie-Osadzie przy szkole podstawowej. Po wypowiedzi Wójta 

Wiceprzewodnicząca poprosiła Wójta o wyjaśnienie mieszkańcom dlaczego ścieżka na 

skwerze przy ulicy Łokietka w Iłowie-Osadzie jest z kamienia, a nie z kostki? Wójt 

odpowiedział, że wie, ze w przestrzeni publicznej pojawiają się takie pytania i wyjaśnił, że jest 

to projekt związany z ochrona bioróżnorodności i założenia projektu i wytyczne programu 

unijnego były takie, że wszystko co jest projektowane musi być związane z naturą i pochodzić 

z naturalnych źródeł, czyli z naturalnego kruszywa, kamienia i nie można było zamontować, 

które nie są związane z naturalnym pochodzeniem dlatego też, żeby dostać dofinansowanie 

gmina musiał spełniać wytyczne programu, betonowa kostka w tym wypadku była 

niedopuszczalna. Po wypowiedzi pana Wójta Przewodnicząca zapytała, czy są pytania 

odnośnie raportu o stanie gminy?  Pytań nie było, więc Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

c)  

Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada odczytała wraz  projekt uchwały w sprawie: 

udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada wotum  zaufania i poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. ,, Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała został przyjęta 

jednogłośnie. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została oznaczona Nr XLVII/340/22 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 6  

Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 

za 2021 rok: 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 

 b) Wystąpienie Skarbnika Gminy,  

c) Wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy, - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Olsztynie o przedłożonym przez Wójta Gminy Iłowo-Osada sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Iłowo-Osada za 2021 rok, 

 d) dyskusja,  

e) podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2021 rok 

a) Wystąpienie Wójta Gminy 

Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie 

głosu pana Sebastiana Cichockiego Wójta Gminy. Pan Sebastian Cichocki Wójt Gminy 

powiedział, że sprawozdania finansowe zostały przedstawione Radzie w ustawowym terminie, 

radni mogli się z nimi zapoznać z analizy wynika, że wykonanie budżetu jest bardzo wysokie 

zarówno po stronie dochodów jak i wydatków oscyluje na poziomie 70 %, w niektórych 

paragrafach udało się przekroczyć 100 %.  Wszystko to, o co wnioskowali radni oraz sołtysi 

zostało zrealizowane. Kolejno Wójt Gminy powiedział, że gmina przeszła do kolejnego etapu, 



czyli do realizacji bieżącego budżetu i jeśli są jakieś pytania, to Pani Skarbnik udzieli na nie 

odpowiedzi. Pytań, nie było. 

b) Wystąpienie Skarbnika Gminy 

       Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie 

głosu panią Teresę Wiecińską Skarbnik Gminy. Pani Teresa Wiecińska Skarbnik Gminy 

poinformowała, że tak jak powiedział pan Wójt sprawozdania zarówno te finansowe jak 

 i sprawozdania z wykonania budżetu zostały przedstawione Radzie w ustawowym terminie. 

Kolejno pani Teresa Wiecińska Skarbnik Gminy poinformowała, że budżet Gminy na rok 2021  

został uchwalony w dniu 29 grudnia 2020 roku uchwałą Rady Gminy Iłowo-Osada 

 Nr XXVII/177/20 w sprawie: uchwalenia budżetu Gminy na rok 2021. Kolejno Skarbnik 

przedstawiła szczegółowe sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok.  Na koniec  

Skarbnik zwróciła się do radnych, czy są jakieś pytania? Pytań nie było. 

c) Wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy 

  

           Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska poprosiła  

Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Iłowo-Osada  panią  Dorotę Kacperowską  o odczytanie 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Iłowo-Osada sprawozdaniu z wykonania budżetu Iłowo-Osada za 2021 rok. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Dorota Kacprowska odczytała Uchwałę 

Nr RIO.IV-0120-98/22 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

 z dnia 4 kwietnia 2022 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Iłowo-Osada 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Iłowo-Osada za 2021 r. Powyższa uchwała  

stanowi załącznik do niniejszego protokołu  

d) Dyskusja  

              Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska zwróciła się do 

radnych, zachęcając do dyskusji. Dyskusja nie została podjęta. 

e) Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

       Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska poprosiła panią 

Teresę Wiecińską Skarbnik Gminy o omówienie projektu uchwały w sprawie: zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

Pani Teresa Wiecińska Skarbnik Gminy odczytała ww. projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Po wypowiedzi pani Skarbnik  Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada zwróciła się do 

radnych, czy są pytania do ww. projektu uchwały? Pytań nie było, więc Przewodnicząca Rady 

Gminy poddała projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2021 rok pod głosowanie. ,,Za’’ przyjęciem 

uchwały głosowało – 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwałą została oznaczona Nr XLVII/341/22. 



Ad. pkt. 7  

Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Iłowo-Osada za 2021 rok:  

a) Wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

 b) Wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy - opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Iłowo-Osada w spawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Iłowo-Osada za 

2021 rok,  

c) dyskusja,  

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada absolutorium  

z wykonania budżetu Gminy za 2021 r.  

 

a) Wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

               Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska poprosiła panią 

Katarzynę Neubert Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o zabranie głosu. Pani Katarzyna 

Neubert Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała opinię komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Iłowo-Osada w sprawie wykonania budżetu Gminy za 2021 rok. Powyższa opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest pozytywna. Następnie Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Neubert odczytała uchwałę Nr I/2022 Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 11 maja 2022 roku w sprawie opinii  

o wykonaniu budżetu Gminy Iłowo-Osada za 2021 rok oraz w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium dla Wójta Gminy Iłowo-Osada. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Potem Przewodnicząca Komisji odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Iłowo-Osada w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy  absolutorium za 2021 rok z tytułu 

wykonania budżetu. Powyższy wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b)  Wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy - opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Iłowo-Osada w spawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Iłowo-Osada za 

2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska odczytała Uchwałę 

 Nr RIO.IV-0120-145/22 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 13 

maja 2022 roku w sprawie  zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Gminy Iłowo-Osada 

w sprawie udzielenia Absolutorium Wójtowi Gminy Iłowo-Osada za 2021 rok z tytułu 

wykonania budżetu  i poinformowała, że RIO pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Iłowo-Osada  w spawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Iłowo-Osada za 2021 rok Powyższa uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

c) Dyskusja,  

            Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska zwróciła się do 

radnych, zachęcając do dyskusji. Dyskusja nie została podjęta. 



 

d) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada absolutorium 

 z wykonania budżetu Gminy za 2021 r.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Iłowo-Osada absolutorium z wykonania 

budżetu Gminy za 2021 r. wraz  z uzasadnieniem i poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. Za’’ przyjęciem uchwały głosowało – 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Protokół głosowania imiennego 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała została oznaczona Nr XLVII/342/22.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada złożyła gratulacje Wójtowi za uzyskanie 

absolutorium i życzyła dalszych sukcesów. Kolejno uczestnicy sesji złożyli Wójtowi gratulacje 

i wręczyli kwiaty. 

Potem głos zabrał pan Sebastian Cichocki Wójt Gminy, który powiedział, że te kwiaty 

należą się jego współpracownikom za zespołową pracę i podziękował za ich wsparcie. Wójt 

podziękował również Kierownikom jednostek, Sołtysom, pani Skarbnik, pani Sekretarz, 

Radnym i Przewodniczącym poszczególnych komisji i podkreślił, że  jest to wspólna praca, 

każdy swoją małą cegiełkę, żeby gmina funkcjonowała w należytym porządku. Wójt 

powiedział także, że jest pozytywnie zaskoczony tym, że te 12 milionów złotych udało się 

pozyskać i nie było potrzeby zaciągania kredytów i pożyczek. Jest to ogromny sukces ,że gmina 

potrafi korzystać z różnego rodzaju dofinansowania, czy to rządowego, czy unijnego. Wójt 

podkreślił, że  jest to ogromna zasługa wydziału finansowego, któremu przewodniczy pani 

Skarbnik. Jest to ogrom pracy Wójta, ale i pracowników urzędu, GOPS, GOKiS i szkół. Wójt 

podziękował także za twórczą krytykę, która jest potrzebna i motywuje do działania. Na koniec 

Wójt  powiedział, że wszystkie działania zmierzają do podniesienia standardu i jakości życia 

mieszkańców Gminy Iłowo-Osada. 

Ad. pkt. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie:  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

 Iłowo-Osada na lata 2022-2030. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada odczytała projekt uchwały w sprawie: 

zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na lata 2022-2030 i poprosiła  

o zabranie głosu panią Teresę Wiecińską Skarbnik Gminy.  Pani Teresa Wiecińska omówiła 

szczegółowo zmiany jakie dokonano w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Iłowo-

Osada na lata 2022-2030. Po wypowiedzi pani Skarbnik  Przewodnicząca zwróciła się do 

radnych, czy są pytania odnośnie omawianego projektu uchwały? Pytań nie było, więc 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie w sprawie przyjęcia wyżej omawianej uchwały. 

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała została 

oznaczona nr XLVII/343/22 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 



Ad. pkt. 9  

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2022 rok. 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada odczytała projekt uchwały w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy na 2022 rok. i poprosiła  

o zabranie głosu panią Teresę Wiecińską Skarbnik Gminy.  Pani Teresa Wiecińska omówiła 

szczegółowo zmiany jakie dokonano zarówno po stronie dochodów jak i wydatków na 

poszczególnych paragrafach. Po wypowiedzi pani Skarbnik  Przewodnicząca zwróciła się do 

radnych, czy są pytania odnośnie omawianego projektu uchwały? Pytań nie było, więc 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie w sprawie przyjęcia wyżej omawianej uchwały. 

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała została 

oznaczona Nr XLVII/344/22 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie: zasad przyznawania i wypłacania diet sołtysom. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada odczytała projekt uchwały w sprawie zasad 

przyznawania i wypłacania diet sołtysom i poinformowała zebranych, że na wniosek radnych 

do ww. projektu uchwały została wprowadzona autopoprawka w § 2 ust. 1 poprzez zapis 

następującej treści: ,,Wysokość diety, o której mowa w § 1 ulega obniżeniu o 50 zł za każda 

nieobecność  na Sesji Rady Gminy” Kolejno Przewodnicząca Rady gminy poddała pod 

głosowanie wprowadzenia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: zasad przyznawania 

i wypłacania diet sołtysom. ,,Za:” wprowadzeniem autopoprawki do ww. projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada odczytała projekt uchwały  

w sprawie zasad przyznawania i wypłacania diet sołtysom wraz z uzasadnieniem  i poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr XLVII/345/22 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. pkt. 11 

Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada odczytała projekt uchwały w sprawie: 

określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Iłowo- Osada na rok szkolny 

2022/2023 . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada odczytała projekt uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Iłowo-Osada na rok szkolny 2022/2023 i 

poprosiła panią Katarzynę Kowalską podinspektor ds. edukacji, zdrowia i pozyskiwania 



środków pozabudżetowych o zabranie głosu. Pani Katarzyna Kowalska odczytała projekt ww. 

uchwały wraz z uzasadnieniem. Po wypowiedzi pani Katarzyny Kowalskiej zwróciła się do 

radnych. Po wypowiedzi pani Katarzyny Kowalskiej Przewodnicząca Rady Gminy poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr XLVII/346/22 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. pkt. 12  

Informacja Wójta Gminy Iłowo-Osada z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła panią Mirosławę Tyszko  Sekretarz Gminy o zabranie 

głosu. Pani Mirosława Tyszko przedstawiła informacje Wójta z realizacji uchwał w okresie 

międzysesyjnym Powyższa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 13  

 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Iłowo-Osada o działaniach       

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała powyższą informacje i stanowi ona załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 14.  

Sprawy bieżące. 

Głos zabrał pan Włodzimierz Brzeziński Radny Gminy zadał pytanie Wójtowi, czy możliwe 

jest wprowadzenie ograniczeń prędkości na ulicy Długiej w Iłowie-Osadzie  w związku  

z przebudową na ulicy Staszica ponieważ mieszkańcy zgłaszają skargi, że samochody 

ciężarowe jeżdżą tam z dużą prędkością. Wójt odpowiedział, że w najbliższym czasie odbędzie 

się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i proponuję, aby ten problem zgłosić na tejże komisji 

i na pewno ten problem zostanie rozwiązany. Więcej pytań nie było.  

Ad. pkt. 15  

Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska z związku  

z wyczerpaniem porządku obrad zamknęła obrady XLVII Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada 

/godz. 15:35/ 

 

 

        Przewodniczący Rady Gminy  

                   /-/ Teresa Świątkowska  

Protokołowała:  

Ilona Gralińska 


